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Doslovný prepis zvukového záznamu zo 

zasadnutia Mestského zastupiteľstva v 

Rožňave dňa 28. 03. 2024 
 

 

p. primátor Michal Domik 

Začíname. Vážení páni poslanci MZ, vážení prítomní. Podľa § 12 Zákona Slovenskej národnej 

rady č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov otváram 14. zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva v Rožňave. Vítam poslancov mestského zastupiteľstva, vítam 

poslancov, prepáčte, hlavnú kontrolórku, náčelníka mestskej polície, hlavného architektka 

a urbanistu mesta Rožňava, riaditeľov príspevkových organizácií, konateľov obchodných 

spoločností, vedúcich odborov mestského úradu a všetkých prítomných.  

Konštatujem, že poslanci mestského zastupiteľstva boli na zasadnutie písomne a včas pozvaní. 

Z celkového počtu poslancov 13 poslancov je prítomných 10, teda MZ je spôsobilé rokovať 

a uznášať sa. Svoju neúčasť ospravedlnili pani poslankyňa Takáč Senglerová a pán poslanec 

Bischof. Za overovateľov zápisnice menujem poslancov - pána poslanca Dávida a pána 

poslanca Bolačeka.  

 

V súlade s rokovacím poriadkom: „overovatelia dozerajú na správnosť a úplnosť zápisnice zo 

zasadnutia mestského zastupiteľstva, ďalej dozerajú na hlasovanie. Povinnosťou 

predsedajúceho je zistiť a v úvode rokovania oznámiť, či bola zápisnica z predchádzajúceho 

zasadnutia overená, či boli vznesené námietky, pripomienky a podobne. Ak neboli podané 

námietky, pokladá sa za schválenú, pokiaľ námietky boli podané rozhodne o nich mestské 

zastupiteľstvo hlasovaním po vyjadrení a prednesení overovateľmi. Oznamujem, že doslovný 

prepis zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Rožňave zo dňa 01. 02. 2024 a 08. 02. 2024 

vyhotovený a overovateľmi podpísaný. 

 

Vážení poslanci predkladám na schválenie návrh programu rokovania tak, ako je uvedený 

v pozvánke, to jest, najprv sa hlasuje o oboch, o bodoch návrhu programu zverejneného na 

úradnej tabuli a webovom sídle mesta v súlade s novelou zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov. Takže dávam hlasovať o programe, ktorý bol 

zverejnený a ktorý vám bol zaslaný. Nech sa páči hlasujte. Ďakujem.  

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Páni poslanci má niekto návrh na zmenu programu rokovania? Nech sa páči pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Pekný, dobrý deň prajem všetkým. Mám návrh na doplnenie 

programu a to konkrétne bod č. 15 by bol doplnený Potvrenie delegovaných zástupcov 

zriaďovateľa v radách škôl a školských zariadení v ich novom funkčnom období 2024 – 2028. 

Ďakujem.   

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prosím hlasujme o  návrhu 

pána zástupcu Drengubiaka. Kto je za? Proti? Zdržal sa niekto hlasovania. 

Za 10, 0, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 



2 
 

Vážení občania. V súlade s rokovacím poriadkom Mestského zastupiteľstva v Rožňave občania 

mesta a ďalšie osoby majú právo vyjadriť svoj názor v bode 1 v rozprave k prerokovanému 

materiálu. Predsedajúci im udelí slovo a po tom, čo v diskusii vystúpili všetci prihlásení 

poslanci. K danému bodu je možné v rozprave vystúpiť aj viac krát a vystúpenie môže trvať 

najdlhšie 5 minút. V odôvodnených prípadoch môže predsedajúci tento časový limit predĺžiť, 

ak sa na tom uznesie nadpolovičná väčšina prítomných poslancov.  

V 2-hom bode Otázky a podnety občanov ak chcú vystúpiť k problematike, ktorá nie je 

predmetom rokovania, časový rozsah nesmie presiahnuť dĺžku 5 minút. V odôvodnených 

prípadoch môže byť tento časový limit predsedajúcim predĺžený, ak sa na tom uznesie 

nadpolovičná väčšina prítomných poslancov. Do programu rokovania sa zaraďuje hneď po 

otvorení zasadnutia MZ a trhá, trvá najdlhšie 30 minút. Na návrh poslanca môže byť tento limit 

predĺžený ak sa na tom uznesie nadpolovičná väčšina prítomných poslancov. 

Občania mesta maďarskej a inej národnosti majú právo hovoriť na zasadnutí mestského 

zastupiteľstva svojim materinským jazykom. Mestský úrad zabezpečí preklad vystúpenia do 

slovenského jazyka priamo na zasadnutí MZ v súlade so zákonom NR SR č. 184/1990 Z. z. o 

používaní jazykov národnostných menšín v znení zmien a doplnkov.  

 

Vážení poslanci v súlade s § 9 ods. 2 rokovacieho poriadku „poslanec sa považuje za 

prítomného na rokovaní vtedy, keď je prítomný v rokovacej miestnosti a zároveň má vloženú 

čipovú identifikačnú kartu v elektronickom hlasovacom zariadení.“ Žiadam Vás, aby ste pred 

opustením rokovacej miestnosti počas rokovania čipovú identifikačnú kartu vybrali z 

hlasovacieho zariadenia.  

V prípade pochybností dodržiavania rokovacieho poriadku prosím poslancov o promptné 

riešenie. 

 

V súlade s Rokovacím poriadkom MZ v Rožňave začíname bodom  č. 2, ktorým sú Otázky a 

podnety občanov 

Prosím občanov, aby vystúpili po jednom a aby sa predstavili. Nakoľko tu nemáme žiadnych 

občanov, môžeme prejsť k bodu 3.tu. Dobrý deň. Dobre. Takže nemáme tu občanov. 

 

V bode 3 nasledujú Interpelácie poslancov 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Dobré ráno všetkým. Chcel by som sa opýtať len niekoľko bodov. Na stránke mesta pred 

zasadnutím komisie športu bola zverejnená informácia o využívaní telocvične na Podrákoši, že 

tento bod bude na rokovaní komisie športu, ale v daných materiáloch ešte nebolo nič 

zverejnené. Kolega Dávid mi povedal, že vlastne bola dohodnutá, už s prevádzkovateľom boli 

dohodnuté podmienky ako vieme túto telocvičňu využívať. Keďže daný materiál nebol ešte 

v daný čas zverejnený pre všetkých obyvateľov, tak či by sme vedeli teraz na zastupiteľstve 

v skratke zhrnúť čo je dohodnuté. Či už táto telocvičňa sa môže využívať širokou verejnosťou 

a potom dodatočne či to vieme zverejniť aj na stránke mesta. Druhý bod. Chcel by som sa spýtať 

ohľadom námestia, kedy očakávame dokončenie prác, kedy, či máme dajaký časový 

harmonogram kedy bude opravená cesta a vlastne vstup na námestie, lebo sa to naťahuje už 

celkom dlho. V súvislosti s týmto námestím by som chcel ešte poukázať na z môjho pohľadu 

nedostatočné značenie. Na pravej strane pri vstupe na námestie pri zlatníctve Rubín je 

dočasným dopravným značením vyznačená zóna začiatok zastavenia s príslušnými 

doplnkovými tabuľami. Zóna musí mať zo zákona začiatok aj koniec. Naša koniec nemá. Iba 

začiatok. Poprosím doplniť alebo dodať na vedomie, či sa niečo od roku 2023 zmenilo a zóna 

už nemusí byť ukončená príslušnou dopravnou značkou. A po štvrté by som sa chcel opýtať, 
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otepľuje sa nám, či pán primátor vieš aký je časový harmonogram KSK so začiatkom prác na 

pamptreku. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Tak na prvú otázku poprosím pána poslanca Ladislava Dávida zodpovedať. 

 

p. poslanec Ladislav Dávid 

Dobrý deň prajem. Na minulej komisii športu sme preberali to v bode č. 4. Reformovaná 

spojená škola nám dala informácie. Prečítam to. Reformovaná spojená škola na základe 

vypracovaného prevádzkového poriadku telocvične informovala o možnosti prenajímania 

telocvične a tak isto aj detského ihriska pre verejnosť. Telocvičňa k dispozícii pondelok až 

piatok od 16.00 do 21.00, v sobotu a v nedeľu od 13.00 do 21.00. Telocvičňa môže byť 

prenajímaná bezodplatne, alebo za poplatok 15 euro na hodinu. Poplatok sa môže meniť podľa 

zvýšenia výdavkov na prevádzkové náklady. Využitie detského ihriska pre verejnosť je 

prístupná len pod dozorom dospelej osoby. Použitie ihriska je povolené v čase od 16.00 do 

17.00 s tým, že občania sa môžu informovať vlastne na škole a podľa toho ako ju majú 

dostupnú, tak môžu požiadať o prenajímanie tejto telocvične, alebo tohto ihriska a potom 

vlastne s nimi podpísať tú dohodu o, o prenájme telocvične, alebo ihriska. Čiže toto sme mali 

aj my v, sme to brali aj na vedomie túto správu a chcel by som asi poprosiť Eriku Švedovú, že 

či to je zverejnené, alebo že či by to mohlo byť zverejnené aj na stránke, aby, aby, alebo že kde 

to nájdeme, aby občania mohli mať k tomu prístup. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Na druhú otázku cesta na námestie, tak tam môžem zodpovedať ja. Jedná sa 

o to, že teraz ešte ani na tej strane, na tej pravej strane musíme vybudovať dažďovú kanalizáciu. 

Už sa pracuje na projekte. Projekt sa mi zdá, že už je hotový, stavebné povolenie sa rieši. 

Jakmile toto bude, sa pustíme do úplnej rekonštrukcie celej cesty. Samozrejme nie len chodníka, 

ale aj osvetlenie tam bude, tá kanalizácia a ďalšie siete ešte. Len na ľavej strane 5 firmy 

fungovali. Takže ja viem, že  ľudia vidia, občania vidia len ten povrch, ale čo je pod tým všetko 

je vynovené. Voda, plyn, dažďová kanalizácia, sú tam siete a tak isto tam aj východoslovenská 

elektrár...východoslovenské elektrárne tak isto majú tam siete už v zemi, ktoré boli pred tým na 

stĺpe. Takže je to trošku také komplikovanejšie. Takže všetko je v zemi, aby sme vlastne mohli 

ukázať ten chodník v tej pravej kráse. Značka samozrejme pán zástupca asi k tomu bude vedieť 

možno dáme to odstrániť. Štvrté pamptreková trať. Zmluva je podpísaná, už len čakáme na 

správu ciest. Ja si myslím, že už je to len kvôli počasiu, ešte je tam blato. Aby tam nešli 

mechanizmy, aby tam nezničili dopravné ihrisko. Ale už z našej strany je všetko potvrdené, 

podpísaná aj zmluva s KSK. Takže už len čakáme, že kedy. Ja sa môžem potom informovať 

u pána riaditeľa správy ciest, že kedy by tá pamptrecková trať mohla byť, začať sa k realizácii. 

Nech sa páči, pán zástupca ešte ma doplní. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Tak čo sa týka materiálov ohľadom komisie športu, jasné že nie je 

problém zverejniť všetko to, čo bude potrebné. Poprosím o prípravu tohto materiálu a zverejní 

sa na stránke mesta. Čo sa týka Šafárikovej ulice tak, tak ako povedal pán primátor práve sa 

finalizuje projektová dokumentácia na dažďovú kanalizáciu s tým, že zároveň sa pripravujú aj 

podklady na verejné obstarávanie tak, ako spomínal pán primátor, či už cesty, ale aj chodníka. 

Tak isto by tam malo byť vybudované to verejné osvetlenie. Čo je dobrá správa práce 

vodárenská spoločnosť, Východoslovenská vodárenská spoločnosť už zrealizovala. Čo sa týka 

SPP ešte v jednej časti pri vstupe na námestí ešte majú nejaké práce. Preto nebol ani ten 

priechod pre chodcov ešte finálne upravený, lebo práve sme dostali od nich informáciu, že 
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niekedy začiatkom apríla ešte tam potrebujú urobiť nejaké prepoje. Čo sa týka pravostranného 

chodníka, práve v týchto miestach budú práce ešte stále realizovať aj VSD a T-com. To 

znamená, že nie len mesto bude tam realizovať svoje práce, ale aj tieto inžinierske siete sa tam 

budú realizovať a následne sa môže pristúpiť k finálnej úprave či už cesty, alebo aj chodníka. 

Čo sa týka dopravného značenie samozrejme, že preveríme a v prípade, že bude nutné doplniť, 

tak doplníme to, čo tam má byť. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Mám tu prihláseného Lacka Dávida, ale asi iba omylom zostal visieť. Prosím 

vypnúť. Nech sa páči pán poslanec Bolaček. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem. Ešte jeden bod mi napadol. Na dopravnom ihrisku som videl od pani Domikovej 

informáciu vlastne o vandalizme a je to vidieť vlastne aj na tom K-parku, že sú tam 

posprejované tie, tie prvky hracie. Tak či by sme vedeli do budúcna nejakú kameru tam 

umiestniť, aby sme na toto dozerali.  

 

p. primátor Michal Domik 

Určite áno. Tam bude kamerový systém. Len samozrejme ešte to dopravné ihrisko je len z časti 

urobené, ten K-park je pekný, tá pamptre 

ková zas pridá na hodnote. Ale hlavne to dopravné ihrisko... 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Už nám ho posprejovali ten K-park celý. 

 

p. primátor Michal Domik 

Uhm. Takže určite budeme riešiť, že aby sme tam v čo najrýchlejšej dobe dali kamerový 

systém. Dobre. Berieme na vedomie takže...Ďakujeme pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. 

Uzatváram diskusiu.  

 

Pristúpime k bodu 4 Plnenie uznesení Mestského zastupiteľstva v Rožňave 

Otváram diskusiu. Nech sa páči páni poslanci. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prosím 

hlasujme.  

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 5 Všeobecne záväzné nariadenie mesta Rožňava o ustanovení 

úsekov miestnych ciest na dočasné parkovanie motorových vozidiel – protest prokurátora 

Otváram diskusiu. S faktickou pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. V uvedenom návrhu odporúčam, aby sme hlasovali podľa 

odporúčania komisie výstavby. To znamená, že schválili podľa predloženého materiálu. Plus 

vypustili článok 8 bod 7. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča vyhovieť protestu prokurátora a schváliť zmeny doplnenie VZN 

podľa predloženého návrhu. Ďakujem.  
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Poprosím pána zástupcu o pozmeňujúci návrh. 

Nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne. Takže podľa odporúčania komisie výstavby vypustiť čl. 8 bod 7. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím hlasujme o pozmeňujúcom návrhu pána zástupcu.  

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prečítam celkový návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave vyhovuje protestu 

prokurátora proti článku 14 ods. 3, článku 14a, článku 18 ods. 3 a uvádzaciemu textu VZN 

mesta Rožňava o ustanovení úsekov miestnych ciest na dočasné parkovanie motorových 

vozidiel. Prosím hlasujme.  

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 6 Všeobecne záväzné nariadenie mesta Rožňava o určení 

spádových materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Rožňava – návrh na zmeny 

a doplnenie 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave prerokovalo návrh na zmeny a doplnenie Všeobecne záväzného 

nariadenia mesta Rožňava o určení spádových materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta Rožňava v čl. 1 ods. 1, 2, čl. 2 ods. 1, 3, 4, 6 a v čl. 3 ods. 2 a uznáša sa na zmenách a 

doplnení Všeobecne záväzného nariadenia mesta Rožňava o určení spádových materských škôl 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Rožňava podľa predloženého návrhu. Ukladá úplné znenie 

VZN uverejniť na úradnej tabuli a webovom sídle mesta. Prosím hlasujme. 

Za 10, proti 0, zdržalo sa 0. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 7 Zásady, ktorými sa určujú podmienky vydávania a používania 

karty Rožňavčan - návrh 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči.  

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť doplnenie zásad podľa predloženého návrhu. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Kobezda nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Pekný dobrý deň. Ja som len chcel poprosiť, ak by bolo možné, ak niekde propagujeme tú Kartu 

Rožňavčan a uvádzame tie výhody, ktoré sú, aby ten bod c) to znamená tá zľava zo vstupného 

bola presne definovaná aj v tých skrátených verziách propagácie. Lebo vzniká taký ako keby 

rozdiel v tom, že prídu ľudia a myslia si, že to platí na všetky predstavenia, ktoré sú vlastne 

v OKC-čku. Že by tam bolo proste uvedené, že to sú na predstavenia pri vlastnej tvorbe toho 

divadla Actores. Lebo sa nám stáva teraz veľmi často, že každý si uplatňuje tú zľavu na všetky 

podujatia v divadle ktoré sú. Tak aby sme to špecifikovali v tých skrátených propagačných 

verziách, že ako to naozaj je. Ďakujem. To je taká len prosba. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. S faktickou pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne. Drobná chybička v materiáloch. Termín plnenia 15. 04. 2024.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Poprosím, ešte máme. Pán poslanec Kuhn nech 

sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Keď budete opravovať ten návrh uznesenia, tak opravte, že aj komisia tiež je v jednom prípade. 

Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

To bola prosba pána...Dobre. Nikto sa nehlási do diskusie. Poprosím o pozmeňujúci návrh pána 

zástupcu. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne. Takže chvíľu potrvá, kým sa naučíme písať, že je rok 2024. Nevadí. Pri komisii 

výstavby zmeniť rok na 2024 a v ukladacej časti termín zmeniť na rok 2024. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Prosím hlasujme o pozmeňujúcom návrhu pána zástupcu. 

Za 10, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje doplnenie čl. V a 

Zásad, ktorými sa určujú podmienky vydávania a používania karty Rožňavčan podľa 

predloženého návrhu. Ukladá zverejniť schválené Zásady, ktorými sa určujú podmienky 

vydávania a používania karty Rožňavčan na webovom sídle mesta. Prosím hlasujme. 

Za 9, proti 0, zdržal sa 1 pán poslanec. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 8 Zásady rozpočtového hospodárenia mesta Rožňava – návrh 

dodatku č. 4 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť návrh dodatku č. 4 Zásad rozpočtového hospodárenia 

mesta Rožňava. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje dodatok č. 4 internej smernice - Zásady 

rozpočtového hospodárenia mesta Rožňava. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 9 Návrh na schválenie 1. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny 

rozpočtov rozpočtových organizácií na rok 2024 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 
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p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť 1. zmenu rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov 

rozpočtových organizácií na rok 2024. Mal by som ale ešte jednu otázku. Na komisii zaznelo, 

že ešte dôjde k nejakým zmenám aj po zasadnutí komisie, teda medzi, medzi komisiách, teda 

medzi zastup....zasadnutím zastupiteľstva. Tak by som chcel poprosiť pani Ing. Leskovjanskú, 

že či môže povedať, potvrdiť, že teda došlo k nejakým zmenám. Alebo teda pani Stehlová. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Poprosím pani Stehlovú.  

 

p. Michaela Stehlová 

Dobrý deň prajem. Došlo tam k zmenám len v položkách 16 tisíc eur. Idem tam o presun 

z rekonštrukcií na rekonštrukciu cesty na Gyulapalag, čo som spomínala. Je tam len zmena 

medzi položkami. A ešte tam bola drobná zmena v školstve v jednej základnej škole. Ale to 

boli dotačné finančná prostriedky. Čiže len tieto 2 zmeny tam išli. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ja už keď sa otvorila táto téma, aby som aj dovysvetlil, že prečo tam bolo 

navýšenie 16 tisíc euro. Jedná sa o to, že chceli sme ísť do projektu cez eurofondy a tam bola 

podpora na lesné cesty. Samozrejme ten projektant mohol naprojektovať len 4 metrovú cestu... 

na zdravie. Zvykne sa povedať, že je pravda. Takže naprojektoval 4 m cestu a na Gyulapalag 

je 6 metrová cesta. Takže si viete predstaviť tú nevôľu ľudí a že čo sa stalo, že prečo sme urobili 

teraz len 4 metrovú cestu. Aj to, že aj tie kamióny by nám ju zničili. Tak som dal ešte 

dofinancovať 1 meter, aby bola aspoň 5 metrová a pol metra, pol metra aby boli potom 

vyplnené, tá cesta aby bola vyplnená pieskom, aby to vlastne štrkom, aby to vyzeralo. 

Samozrejme ešte to sme tam pridali aj tie rigoly, aby boli tie rigoly vyčistené a ešte aj jeden 

malý kúsok ku mestským lesom aby bola tak isto už cesta, keď sa robí tá križovatka ku 

mestským lesom. Takže ja si myslím, že aj mestské lesy aby už mali tú cestu aspoň ku tej bráne. 

Takže to som už potom oznámil aj pánovi riaditeľovi mestských lesov. Mestské lesy tie 

peniažky tie peniažky pozbierali z časti, tak si myslím, že určite sa patrí aj im dajaká cesta ku 

tej bráne, aby bola nová. Takže zato je to navýšenie. Ďakujem pekne.  

Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie.  Mestské 

zastupiteľstvo  v Rožňave schvaľuje 1. zmenu rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov RO na 

rok 2024 podľa návrhu uznesenia na strane 2 – 3. Prosím hlasujme.  

Za 9 poslancov, proti 0, zdržal sa 1 pán poslanec. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 10 Schválenie komisie na vyhodnotenie súťažných návrhov v 

obchodnej verejnej súťaži na prevod hromadnej akcie mesta v spoločnosti VVS, a. s. 

Otváram diskusiu. Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Tak keď sme schvaľovali tento materiál minule na zastupiteľstve, tak 

jednu malú vec sme opomenuli a to je, že komisia musí pozostávať, by mala pozostávať 

z poslancov MZ. A z toho dôvodu sme predložili tento materiál, kde na členov komisie na 

vyhodnocovanie verejnej obchodnej súťaže navrhujem komisiu v zložení Ing. Attila 

Kellesényi, Ing. Juraj Balázs, Miroslav Demény, Ladislav Dávid a Mgr. Michal Drengubiak. 

Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem za slovo. Chcel by som sa opýtať v materiály sa ešte píše, že finančná komisia 

odporúčala, aby pani advokátka Vnenčáková vypracovala stanovisku k predloženému návrhu, 

k predloženým návrhom zmlúv. Či takéto stanovisko nejaké bolo vypracované.  

 

p. primátor Michal Domik 

S faktickou pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Rovno odpoviem. Bolo vypracované toto stanovisko a toto stanovisko bolo súčasťou 

materiálov na minulom zastupiteľstve, keď sme samotný materiál schvaľovali. Čiže  je aj 

zverejnené na webovom sídle. Ďakujem. Ešte dodám... 

 

p. primátor Michal Domik 

Poprosím ešte zapnúť pána zástupcu. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ešte dodám, že sme oslovili vlastne aj právnych zástupcov VVS ohľadom tých pripomienok, 

ktoré mala pani doktorka Vnenčáková a samozrejme pri precizovaní jednotlivých ustanovení 

zmluvy budú prihliadať práve na tieto naše požiadavky. Takže to bude predmetom ešte, ešte 

vypracovania tých konkrétnych zmlúv, aby tam boli naše pripomienky zapracované. Ale 

nevideli v tom žiaden zásadný problém, aby to tam bolo. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje podľa § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. (ďalej len „zákon o obecnom zriadení“) v spojení s § 11 ods. 10 Zásad 

hospodárenia s majetkom mesta komisiu na vyhodnocovanie súťažných návrhov v rámci 

obchodnej verejnej súťaže na prevod hromadnej akcie série B mesta Rožňava (ďalej len 

„mesto“) v obchodnej spoločnosti Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a. s. Prosím 

hlasujme.  

Za 8 poslancov, proti 0, zdržali sa 2 poslanci. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 11 Návrh na trvalé upustenie od vymáhania pohľadávok 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ predmetný návrh schváliť. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave súhlasí s trvalým upustením od vymáhania 

pohľadávok uvedených v dôvodovej správe. Ukladá odpísať pohľadávky z účtovnej evidencie 

mesta. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 
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Prejdeme k bodu rokovania č. 12 majetko-právne záležitosti 

V bode rokovania č. 12/1 Peter Vnenčák a manželka JUDr. Martina Vnenčáková, Betliarská 

88/11, Rožňava - zverejnenie zámeru zámeny pozemkov v k. ú. Rožňava 

Otváram diskusiu. S faktickou pán poslanec Kelecsényi. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Dobrý deň prajem. Komisia výstavby odporučila MZ zverejnenie zámeru zámeny pozemkov. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zámer zámeny nasledovných nehnuteľností tak, ako 

je to uvedené v návrhu uznesenia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru zámeny 

nasledovných nehnuteľností v k. ú. Rožňava: novovytvorená parcela, parc. č. KN C 544/7 zast. 

plocha s výmerou 17 m2, ktorá je odčlenená z parc. č. KN C 544/2 zast. plocha s výmerou 742 

m2 zapísanej na LV č. 1562 pripadne v prospech mesta Rožňava v cene podľa znaleckého 

posudku a diel 1 s výmerou 1 m2 od parcely parc. č. KN C 2427/1 zast. plocha s výmerou 6935 

m2 zapísanej na LV č. 4493, ktorý bude pričlenený k parcele parc. č. KN C 544/2 a diel 2 s 

výmerou 16 m2 od parcely parc. č. KN C 2427/1 zast. plocha s výmerou 6 935 m2 zapísanej na 

LV č. 4493, ktorý bude pričlenený k novovytvorenej parcele parc. č. KN C 544/6 v pripadnú v 

prospech Petra Vnenčáka a manž. JUDr. Martiny Vnenčákovej obaja bytom Betliarska 88/11 

Rožňava, v cene podľa znaleckého posudku podľa § 9a ods. 15 písm. f) zák. č. 138/1991 Zb., z 

dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 10 ods. 11 písm. a) a h) Zásad hospodárenia s 

majetkom mesta. Vypracovanie geometrického plánu a znaleckého posudku uhradia žiadatelia 

a náklady za vklad do katastra nehnuteľností sa uhradia spoločne. Prosím hlasujme.  

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 12/2 Ján Fábián a manželka Mgr. Mária Fábiánová, Zakarpatská 

č. 22, Rožňava - zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem za slovo. Mal by som 2 poznámky k tomuto materiálu. Prvou je žiadam vyškrtnúť 

jednu vetu z dôvodovej správy a to je: predmetom predaja bude pozemok s výmerou 81,5 m2. 

Táto veta odporuje celému materiálu aj logike veci. My nepredávame polovicu pozemku, my 

predávame náš podiel jednu polovicu k celej parcele. To je niečo iné. Všade inde sa už spomína, 

že predávame, chceme zámer predať polovicu, zámer predať podiel mesta vo výške, vo veľkosti 

jednej polovice k parcele 163 m2, to nie je to isté ako predať polovicu parcely. Hej to odporuje 

celému, celému, celej logike veci. Ale to len na úvod. Druhá vec. By som chcel upozorniť mesto 

na zákonné predkupné právo druhého majit...druhého podielnika pozemku, ktorého musíme 

osloviť skôr, než budeme chcieť predať tento pozemok rodine Fábiánovcov, aby sme sa 

vyvarovali budúcich možných súdnych sporov. Ďakujem. 
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,p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou poznámkou pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Čo sa týka predkupného práva ďakujeme pekne za pripomenutie. 

Vieme o tomto a všetky kroky riešime s pani doktorkou Vnenčákovou aby naozaj bola 

dodržaná litera zákona. A ešte by som poprosil pani Štefánikovú o doplnenie ku, ku ďalšiemu 

podnetu. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nech sa páči pani Štefániková.  

 

p. Mgr. Katarína Štefániková 

Dobrý deň prajem všetkým. Pán poslanec Bolaček aj v ukladacej časti bod 2 je osloviť 

podielového spoluvlastníka pozemku ohľadne uplatnenia zákonného predkupného práva. 

Takže samozrejme.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja podielu vo výške polovice 

pozemku tak, ako je to uvedené v návrhu uznesenia s tým, že finančná komisia odporúčala cenu 

15 eur za m2. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

A keď teda sa kolega a prihlásil sa. Dobre. 

 

p. primátor Michal Domik 

Áno, áno. Ďakujem pekne. Pán poslanec Kelecsényi nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby taktiež odporúča predaj predmetných pozemkov, či predmetného pozemku. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru predaja podielu vo 

výške 1/2 k pozemku, parc. č. KN C 2081/127 záhrada s celkovou výmerou 163 m2 zapísaného 

na LV č. 6613 v k. ú. Rožňava, pre Jána Fábiána a manž. Mgr. Máriu Fábiánovú, obaja bytom 

Zakarpatská č. 22 Rožňava, podľa § 9a, ods. 15 písm. f) zák. č. 138/1991 Zb. z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa podľa § 10, ods. 11 písm. a) a h) Zásad hospodárenia s majetkom mesta za 

cenu 15 euro za m2. Všetky náklady súvisiace s predajom budú znášať kupujúci.  Ukladá po1. 

zabezpečiť zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta a po 2. osloviť podielového 

spoluvlastníka pozemku ohľadne uplatnenia zákonného predkupného práva. Prosím hlasujme. 

Na zdravie.  

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa, zdržal sa 1pán poslanec. 
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Medzi tým vítam medzi nami aj pána poslanca Bekeho. Takže budeme 11-ti. 

Prejdime k bodu rokovania č. 11/3 AgraBat s.r.o., Rožňavská Baňa 184, Rožňava - predaj 

pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči.  

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predaj pozemku mesta tak, ako je to uvedené v návrhu 

uznesenia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemku mesta v k. ú. Rožňava, 

zapísaného na LV 3001, parc. č. KN C 4408/15 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 432 m2, 

pre AgraBat s.r.o., so sídlom Rožňavská Baňa 184, Rožňava, podľa § 9a ods. 15 písm. f) zák. 

č. 138/1991 Zb. z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa §10 ods. 11 písm. h) Zásad 

hospodárenia s majetkom mesta, za cenu 8 640 euro. Všetky náklady súvisiace s predajom bude 

znášať kupujúci. Ukladá zabezpečiť vypracovanie kúpnej zmluvy. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 1, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 12/4 Lenka Gajdošová a Marek Gajdoš, Laca Novomeského 26, 

Rožňava - predaj pozemkov mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predaj pozemkov mesta tak, ako je to uvedené 

v návrhu uznesenia. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemkov mesta v k. ú. 

Rožňava, parcely zamerané geometrickým plánom úradne overeným Ing. Katarínou Pakanovou 

pod č. 276/2023 zo dňa 09.08.2023, parcela parc. č. KN C 4408/6 zastavaná plocha a nádvorie 

s výmerou 632 m2 a novovytvorená parcela parc. č. KN C 4408/28 zastavaná plocha a nádvorie 

s výmerou 611 m2, pre Lenku Gajdošovú a Mareka Gajdoša, obaja bytom Laca Novomeského 

26, Rožňava, podľa § 9a ods. 15 písm. f) zák. č. 138/1991 Zb. z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa podľa §10 ods. 11 písm. h) Zásad hospodárenia s majetkom mesta, za cenu 24 860 euro. 

Všetky náklady súvisiace s predajom budú znášať kupujúci. Ukladá zabezpečiť vypracovanie 

kúpnej zmluvy. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 1, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 12/5 MUDr. Jiří Krejzl, Pionierov 2, 048 01 Rožňava - predaj 

pozemku mesta Rožňava 

Otváram diskusiu. Nech sa páči. S faktic...nech sa páči pán poslanec Kelecsényi. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

....výstavby odporučila MZ schválenie predaju predmetného pozemku. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 
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p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predaj pozemku mesta s tým, že navrhuje cenu 20 eur 

za m2. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Poprosím uzavrieť diskusiu, alebo vypnúť pána Kuhna. Dobre. Takže nikto sa 

nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo 

v Rožňave schvaľuje predaj pozemku mesta v k. ú. Rožňava, parc. č. KN C 2086/8 zastavaná 

plocha a nádvorie s výmerou 27 m2, zapísaný na LV 3001, pre MUDr. Jiřího Krejzla, bytom 

Pionierov 2, Rožňava, podľa § 9a ods. 15 písm. b) zák. č. 138/1991 Zb., za cenu 540 euro. 

Všetky náklady súvisiace s predajom bude znášať kupujúci. Ukladá zabezpečiť vypracovanie 

kúpnej zmluvy. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 12/6 Marek Varga, Šafárikova 33, Rožňava - predaj pozemku 

mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predaj pozemku mesta tak, ako je to uvedené v návrhu 

uznesenia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemku mesta v k. ú. Rožňava, 

parc. č. KN C 5573/2 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 24 m2, ktorá je odčlenená od parc. 

č. KN E 2418 zastavaná plocha a nádvoria s celkovou výmerou 31 m2, zapísanej na LV č. 4493, 

zameraná geometrickým plánom č. 36210161-36/2024 zo dňa 04. 03. 2024, pre Mareka Vargu, 

bytom Šafárikova 33, Rožňava, podľa § 9a ods. 15 písm. f) zák. č. 138/1991 Zb. z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa podľa § 10 ods. 11 písm. a) a h) Zásad hospodárenia s majetkom 

mesta, za cenu 360 euro. Všetky náklady súvisiace s predajom bude znášať kupujúci. Ukladá 

zabezpečiť vypracovanie kúpnej zmluvy. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 12/7 Bc. Zoltán Juhász, Budovateľská 7, Rožňava a manželka 

Klaudia Juhászová, Gemer 170, Tornaľa - zámena pozemkov v k. ú. Rožňava 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predmetnú zámenu pozemkov tak, ako je to uvedené 

v návrhu uznesenia. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zámenu nasledovných nehnuteľností v 

k. ú. Rožňava: pozemok novovytvorená parcela, parc. č. KN C 691/4 zast. plocha s výmerou 

38 m2, ktorá je vytvorená z parciel parc. č. KN C 691/1 zast. plocha s výmerou 203 m2 a z parc. 

č. KN C 693 zast. plocha s výmerou 106 m2 zapísaných na LV č. 961, podľa geometrického 

plánu úradne overeného Ing. Katarínou Pakanovou pod č. G1-59/2024 dňa 05. 03. 2024 v cene 

476,90 euro podľa Znaleckého posudku č. 8/2024 zo dňa 29. 02.2024 vyhotoveného Ing. 
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Štefanom Baštákom pripadne v prospech mesta a pozemok, novovytvorená parcela, parc. č. KN 

C 2246/4 zast. plocha s výmerou 38 m2, ktorá je vytvorená z parcely parc. č. KN E 2384 zast. 

plocha s výmerou 1176 m2 zapísanej na LV č. 4493 podľa geometrického plánu úradne 

overeného Ing. Katarínou Pakanovou pod č. G1-59/2024 dňa 05. 03. 2024 v cene 476,90 euro 

podľa Znaleckého posudku č. 8/2024 zo dňa 29. 02.2024 vyhotoveného Ing. Štefanom 

Baštákom pripadne v prospech Bc. Zoltána Juhásza bytom Budovateľská č.7 Rožňava a manž. 

Klaudii Juhászovej bytom Gemer 170, Tornaľa podľa § 9a ods. 15 písm. f) zák. č. 138/1991 

Zb., z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 10 ods. 11 písm. a) a h) Zásad hospodárenia 

s majetkom mesta. Vypracovanie geometrického plánu a znaleckého posudku uhradí žiadateľ 

a náklady za vklad do katastra nehnuteľností sa uhradia spoločne. Ukladá zabezpečiť 

vypracovanie zámennej zmluvy. Prosím hlasujme.  

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 12/8 Návrh na zrušenie uznesení MZ č. 157/2023, 158/2023, 

159/2023, 161/2023 a 162/2023 zo dňa 28. 09. 2023 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Nech sa páči pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ zrušiť nasledovné uznesenia ako je to v návrhu uznesenia, 

z uznesenia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave ruší uznesenia MZ č. 157/2023, 158/2023, 

159/2023, 161/2023 a 162/2023 zo dňa 28. 09. 2023, ktorými bol schválený prenájom 

pozemkov za rodinnými domami na Ul. východnej v Rožňave. Ukladá zabezpečiť oznámenie 

o zrušení uvedených uznesení MZ. Prosím hlasujme.  

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 13 Hodnotiaca správa Programu hospodárskeho rozvoja 

a sociálneho rozvoja, Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Rožňava na roky 2023 - 

2027 – vyhodnotenie plnenia za rok 2023 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Beke nech sa páči. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne za možnosť. Sociálna, zdravotná a bytová komisia prebrala ako len tento 

materiál a čo sa týka sociálnej strany, tak dostal som aj za úlohu ako len v komisii aby som, aby 

som zdôraznil aj tu na zastupiteľstve, že komisia berie správu na vedomie avšak zároveň 

odporúča začať sa zaoberať aktivitami výstavby bytov bežného štandardu, nižšieho štandardu 

ako aj výstavby nového komunitného centra. V prvom kroku vytipovať lokalitu a pripraviť 

projekty a následne hľadať zdroje financovania na výstavbu bytov. Dosť dávno bolo, keď sa 

odovzdali posledné byty na sídlisku Družba. Dosť veľa žiadostí sú o byty. Niektorí aj 2, 3 roky 

čakajú, kým, kým sa vedia dostať ako len k bytom. Takže bolo by žiadúce, keď by mesto sa 

zaoberalo ako len touto tematikou  a, a niečo by sa už aj začalo stavať pre obyvateľov nejaké 

tie byty. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Berieme na vedomie. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  
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V návrhu. Teda v tom materiály, ktorý je predložený je uvedené, že finančná komisia po 

prerokovaní predloženého materiálu berie na vedomie hodnotiacu správu. Ale pokiaľ si 

pamätám, tak na, na komisii sme hlasovali o tom, že finančná komisia odporúča MZ vziať 

materiál na vedomie. Takže to je len taká drobná, drobný rozdiel. Dobre ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Hodnotiaca správa Programu hospodárskeho 

rozvoja a sociálneho rozvoja, Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Rožňava na roky 

2023 - 2027 – vyhodnotenie plnenia za rok 2023. V 2. bode ukladá Realizovať monitoring a 

vyhodnotenie plnenia PHSR a KPSS za rok 2024 v súlade so schváleným aktualizovaným 

implementačným mechanizmom. Prosím hlasujme.  

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 14 Predloženie žiadosti o poskytnutie prostriedkov z 

mechanizmu na podporu obnovy a odolnosti pre projekt Výstavba nabíjacej infraštruktúry pre 

elektrické vozidlá v Rožňave 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Ďakujem pekne za slovo. Musím povedať, že neodpustím si jednu poznámku. Pred pol rokom 

páni poslanci sme tu mali materiál, kde na Juhu chcela súkromná firma vybudovať parkovacie 

miesta, vybudovať nabíjaciu infraštruktúru a zhodili sme to zo stola, že nie ako neviem, čo bol 

vtedy dôvod. Pár m2 im bolo treba predať, aby vznikli nové pracovné, či nové parkovacie 

miesta. Teraz na finančnej komisii bola dlhočizná debata, že Mesto Rožňava ide podať projekt 

za 102 tisíc eur. Ide vybudovať nabíjacie elektrostanice a čo z toho mesto bude mať znela 

otázka. Keď to chcel súkromník urobiť zmietli sme to zo stola, to je nedobre. Teraz sa 

zamýšľame, čo z toho mesto bude mať. Dobrá otázka. Otázka moja znie skôr, že prečo pred pol 

rokom sme to neschválili. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Tak keď môžem k tomu niečo povedať. Projekty sú v mojej réžii. Čo z toho 

bude mať. Tento projekt tých 120, 102 tisíc euro nie sú z našich zdrojov, alebo z európskych 

fondov. Riešime, bolo tu asi desiatky firiem, ktoré by sa chceli podieľať na tom, ale všetky 

firmy boli, väčšina, nastavená tak, že oni by prevádzkovali, oni by určovali a nám by dali iba 

nejaké percentá. Ja som bol úplne proti tomu. Chcem aby tieto nabíjacie stanice boli v našej 

réžii, aby my sme určili cenu a potom tento sprostredkovateľskej firme, ktorá nám to bude 

spravovať, my aby sme im dali potom tú odmenu. Percentuálnu odmenu. Takže úplne 

v takomto režime ideme, že nabíjačky budú naše v plnej verzii všetko a my budeme vlastne 

diktovať cenotvorbu aj zisk, alebo môžeme povedať, alebo ponímať to tak, že my budeme 

určovať tú cenu za kilowatt nabíjania. Hej takže viaceré firmy, alebo viaceré mestá, keď som 

videl išli do toho, že tá firma všetko vypracovala, vybudovala a potom povedal, že dostanete 

z celkového, oni povedali, že príklad len poviem 5 euro, vy budete mať 10%. takže za 1 kilowatt 

poslali mestu 50 centov hej. Ale nie, my si, my budeme diktovať, že koľko budeme, možno 

budeme mať väčší oveľa väčší zisk, keď si to budeme my spravovať a bude to v našej réžii celé 

s tým, že áno musí byť jedna správcovská spoločnosť, ktorá bude celý ten systém spojazdňovať. 

Ale my budeme určovať, že koľko percent a aká cena bude tej elektriky a toho nabíjacej 

kapacity. Nech sa páči pán Balázs.  

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
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Držím palce, aby sa to podarilo. Bojím sa toho, že podnikanie v energetike je trošku 

náročnejšie, trošku bolo problematickejšie, je viac regulované. Takže mám obavu z toho ako to 

bude v podstate mesto zo svojimi kapacitami zvládať, ale držím palce. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ďakujem. Tri veci poviem. Dúfam, že nezabudnem všetky tri. Pán kolega už som to hovoril na 

finančnej komisii, ale teda zopakujem to aj tuná, keď ste tú otázku znova položili. No prečo 

sme to vtedy neschválili. Neschválili sme preto o akú lokalitu išlo. Išlo o lokalitu, ten 

súkromník, ktorý chcel postaviť tie nabíjacie stanice, lokalitu v blízkosti malometrážnych 

bytov, kde nie sú žiadne parkovacie miesta, resp. parkuje sa na normálnej ceste, ktorá je, ktorá 

vlastne je úzka a je to v podstate slepá ulica. To znamená, že keď tam sparkujú autá a ide auto 

tam, tak zároveň nemôže vychádzať autu von, hej. Potom sa musia nejako cez trávnik atď. 

vychádzať. Hovorilo sa o tom, že s tým majú problém aj požiarnici, majú s tým problém aj 

sanitky, hej keď tam sa potrebujú dostať. To znamená, že ten dôvod bol preto, že, že sme 

nechceli, my sme neboli, že proti tomu, aby sa vybudovala nabíjacia stanica, my sme boli proti 

tomu, aby mesto predalo súkromníkovi pozemok na vybudovanie tej stanice. Ak by mal 

súkromník svoj vlastný pozemok a na tom svojom pozemku chce vybudovať nabíjaciu stanicu, 

tak by sme k tomu, voči tomu nemali žiadne námietky. My sme boli proti tomu, aby mesto 

predalo náš pozemok súkromníkovi s tým, že tento pozemok sa môže využiť na vybudovanie 

parkovacích miest pre obyvateľov a návštevníkov malometrážnych bytov. To je prvá vec. 

Druhá vec v čom sa tento projekt odlišuje je, že nebude sa budovať nabíjacia stanica na jednom 

mieste, ale na viacerých miestach v meste. Hej čiže bude rovnomerne pokryté, pokryté väčšie 

územie mesta. To je služba obyvateľom. A pokiaľ sa že čo z toho mesto bude mať, neviem, či 

presne takto bola tá položená otázka, lebo ja som, ja som položil tú otázku a pýtal som sa na to, 

že ako bude vlastne zabezpečená prevádzka hej. Teda kto bude, kto bude mať z toho náklady 

a kto bude mať zisk, že to bude prevádzkovať. Či to bude prevádzkovať, či to budú 

prevádzkovať technické služby a oni budú určovať proste nejaké podmienky. Čiže toto bola 

moja, moja otázka, ktorú mi teda akože na finančnej komisii mi nebola celkom zodpovedaná. 

Ale ja som sa potom rozprával s pánom primátorom a teda vysvetlil mi to a v podstate mi 

povedal to, čo teraz povedal tu. Takže, takže toľko k tomu, že prečo vtedy nie a teraz, teraz áno. 

Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán...prihlásil si sa? Nie? Dobre. Prosím odhlásiť pána poslanca Kuhna. Jaj 

tak. Uhm. Nech sa páči pán poslanec. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ospravedlňujem sa. Ešte som zabudol vlastne prečítať tú odporúčaciu časť. Teda finančná 

komisia odporúča MZ schváliť predloženie žiadosti o, za účelom realizácie projektu atď. ako 

je to uvedené v návrhu uznesenia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Balázs nech sa páči.  

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Jednu poznámku. Tieto nabíjacie stanice budú pravdepodobne na miestach, kde sú teraz 

parkovacie miesta.  20 rokov ako som minule spomínal sme na Juhu nevybudovali jedno 



16 
 

parkovacie miesto a som strašne zvedavý, že pri tých malometrážnych bytoch, kde hovoríte, že 

môžu sa tam vybudovať parkovacie miesta na tých pozemkoch mesta, som zvedavý, že kedy 

tam budú. Dúfam, že tu ešte budeme sedieť v týchto laviciach pán kolega, keď tam budú 

parkovacie miesta, ktoré mesto vybuduje. Lebo zatiaľ sa nehýbeme dopredu ešte ani 

s maľovaním čiar, nieže s budovaním parkovacích miest. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ja len môžem vám tak isto oznámiť, že najprv sme sa pustili do toho, aby tie 

malometrážne sme opravili, byty, lebo sú v takom dosť zlom stave. Okná a všetko sú dosť staré. 

Takže už podávali sme žiadosť na štátny fond rozvoja bývania. Máme projekt. Máme 

vysúťaženú už aj firmu. Takže čochvíľa by sme mali ísť do rekonštrukcie týchto a potom 

následne by sme mohli ísť. Samozrejme možno aj rozšírenie aj tej cesty ako pán poslanec 

hovorí, že je tam úzka cesta a samozrejme aj tá infraštruktúra by prišla na rak ako tie parkoviská. 

Takže budeme sa snažiť určite aby tie parkoviská tam boli. Pán poslanec Kuhn ešte mi svieti. 

Už teraz môžete. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Som chcel dod... Ďakujem. No ako v tomto s vami súhlasím pán kolega. Áno je tu, v meste 

Rožňava máme veľký investičný dlh. Je tu veľa vecí, ktoré, ktoré sa mali urobiť v minulosti, 

podcenili sa a teraz ich musíme my dorábať. A ešte aj tí, čo prídu po nás asi budú musieť 

dorábať lebo, lebo peniaze, teda finančné zdroje sú obmedzené a nie všetko, čo by sme chceli 

sa dá zrealizovať. Čiže hej ideme teraz v prvom rade opraviť tie, tie malometrážne byty, lebo 

tie sú v hroznom stave a to sme tu riešili už, už mnohé roky. A nejaké drobné zmeny sa robili, 

ale treba urobiť proste väčšiu rekonštrukciu a potom v ďalšom kroku bude treba tie parkovacie 

miesta. Takže tiež dúfam, že keď, keď na staré kolená tam pôjdem bývať do tých 

malometrážnych bytov ako, ako dôchodca, že tam tie parkovacie miesta budú, aby ma deti 

a vnúčatá mohli prísť navštíviť a zaparkovať tam. Takže si na to ešte asi pár rokov počkáme. 

Bohužiaľ. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave súhlasí s tým, aby mesto Rožňava predložilo 

žiadosť o poskytnutie prostriedkov z mechanizmu na podporu obnovy a odolnosti pre projekt 

„Výstavba nabíjacej infraštruktúry pre elektrické vozidlá v Rožňave“. Ukladá predložiť žiadosť 

o poskytnutie prostriedkov na vykonávateľa výzvy Ministerstvo hospodárstva Slovenskej 

republiky. Prosím hlasujme.  

Za 11, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 15 Potvrdenie delegovaných zástupcov zriaďovateľa v radách 

škôl a školských zariadení pri ich novom funkčnom období 2024 – 2028 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave po a) schvaľuje delegovaných zástupcov zriaďovateľa v radách škôl 

a školských zariadení podľa prílohy č. 1. Ukladá oznámiť uzne...znenie uznesenia MZ 

jednotlivým predsedom školských rád. Prosím hlasujme.  

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č 16 Správa z kontroly dodržiavania účelnosti čerpania ná...nenávr-

ja už som stratil - návratných zdrojov financovania v rokoch 2022 -2023 

Prosím pani doktorku Katarínu Balážovú.  
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p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán primátor, vážení páni poslanci vykonala som kontrolu 

podľa § 18e zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších prepisov a podľa 

základných pravidiel finančnej kontroly zákona č. 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole a audite. 

A na základe schváleného plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024. Kontrola bola zameraná 

na kontrolu dodržiavania účelnosti čerpania návratných zdrojov financovania v rokoch 2023, 

2022 – 2023. V materiály máte podrobne rozpísané čerpanie. Ide vlastne o bankový úver, ktorý 

sme brali v roku 2022. Úver sa čerpá postupne. Išlo o 2 milióny eur. Teda úver vo výške 2 

milióny eur. Čerpal sa od roku 2022 od mája a momentálne tento úver ešte nie je dočerpaný. 

Čo sa týka účelu, účel bol dodržaný. Boli to investičné akcie. K 31. 12. 2023 sa vyčerpalo 

1 739 124,48 eur. Zostatok nevyčerpaného úveru k 31. 12. 2023 bol vo výške 260 875,52 eur. 

Úver bol použitý v súlade so zmluvou a uznesením zastupiteľstva. A ako poslanci dostávate 

priebežne informáciu o čerpaní tohto úveru. Nech sa páči ak máte nejaké otázky, pripomienky.  

 

p. primátor Michal Domik 

Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Správu z kontroly dodržiavania účelnosti čerpania 

návratných zdrojov financovania v rokoch 2022 -2023. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Ďalším bodom programu dnešného zasadnutia MZ sú podnety na, pre hlavnú kontorlórku 

Nech sa páči páni poslanci. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Ďakujem pekne pani 

doktorka. 

 

Posledným bodom dnešného MZ je Diskusia 

Nech sa páči páni poslanci. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja sa chcem spýtať na jednu vec. V podstate sa to skôr, patrilo to do, do interpelácií poslancov, 

ale vtedy som si na to nespomenul. Až, až teraz. Pred niekoľkými mesiacmi bola pri zimnom 

štadióne osadená, neviem jak sa tomu odborne hovorí, taká nejaká interaktívna... 

 

p. primátor Michal Domik 

Kiosk, kiosk. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Áno kiosk. Jeden čas bol zapnutý, akurát teda asi sa s tým hrali mládežníci a podarilo sa im to 

nejakým spôsobom zablokovať, takže svietila tabuľa, ale, ale bolo to nefunkčné. Teraz to už 

ani vôbec nesvieti. Chcem sa spýtať teda, že čo s tým bude. Lebo teda stálo to nejaké peniaze 

a keď to tam len tak je vypnuté, tak to neplní svoju funkciu. A neviem teda z akých peňazí to 

bolo vybudované. Ak to boli, ak to bol nejaký grant, tak, tak ešte by mohol byť problém, že 

teda keď, keď nám niekto dal na to peniaze a nefunguje to, tak aby od nás nepýtali peniaze, že, 

že teda to neudržiavame. A teda čo je, čo je dôvod. Či to je nejaká technická porucha, alebo to 

niekto úmyselne pokazil. Ďakujem. 

 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme aj my pekne za upozornenie. Nemal som, nemáme znalosť o tom, že by to 

nefungovalo, alebo tak. To už je, možno sa to nevyužívalo, ale prezistíme, že čo sa tam stalo. 

Či to funguje, alebo či to je len vypnuté kvôli  tomu, že deti sa tam hrali. Pravidelne sa tam 
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zgrupovali a sa im páčilo niečo. Takže prezistíme, dobre, dôvody. Ďakujem pekne. Pán 

poslanec Beke nech sa páči. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne za slovo. Síce som na dovolenke, ale z pracovných záležitostí nevedel som sa 

zúčastniť zastupiteľstva od začiatku. To sa ospravedlňujem a pre, pri bode interpelácie 

poslancov som nevedel predniesť môj príspevok do tohto bodu. Na základe toho skúsim to 

predniesť teraz. Prv by som chcel povedať, že tak na moju radosť, ako aj na radosť obyvateľov 

sídliska P. J. Šafárika. Začali sa práce na športovom ihrisku vedľa reštaurácie Rebeka. Práce sa 

prevádzajú avšak mali by dotaz, že práce do kedy budú prevádzané, alebo konané a kedy budú 

môcť používať potom to ihrisko deti resp. obyvatelia túžiaci o šport, resp. loptových hier. Chcel 

by som však pri tejto záležitosti upozorniť aj na jedno zabudnuté športové ihrisko za bytmi na 

Ulici Komenského 6 – 10 a medzi garážovým radom pod Jasnej ulici. Dobre by bolo pozrieť 

na to miesto, či je to vôbec využité a keď by nie, možno bolo by možné vydať ten pozemok na 

výstavbu ďalších garáží, alebo na iné využitie tohto pozemku, alebo priestoru. Ďalšie by bolo 

to, že obyvatelia z Juhu, najmä bývajúci v paneláku na Kyjevskej 15 sa ma dotazovali, či 

existuje na meste nejaký plán výstavby resp. úpravy chodníkov. Poukázali na to, že už rokovité 

roky nie je riadny chodník vybudovaný k ich bloku. Bol som na to pozrieť, tak fakt je to presne 

ako sa tam prechádza alebo, alebo ako je tam urobené ten prechod je to, je tam hlavný vchod, 

alebo hlavný ťah vchodu pre obyvateľov Juhu od Medzimlynskej ku Aleji Jána Pavla a po 

prechode cez zebru, ktorý je tam, je tam cez taký priekop je možné ako len prejsť. Proste vôbec 

nie je to prispôsobený ten chodník na riadnu chôdzu pre obyvateľov. Dobre by bolo pozrieť sa 

na to taktiež zo strany kompetentných a nejak, nejak urobiť tam ako, aby, aby lepšie by sa 

vedelo chodiť. Neviem či v interpeláciách odznelo niečo o výstavbe cintorína, ale by som sa 

chcel opýtať, že v akom stave je stavebné povolenie. Respektíve či je už územné konanie 

vypísané. Na povolenie výrubu stromov sa už teraz nepýtam, lebo som rozprával 

s pracovníčkou, ktorá toto ako len vypracúva, takže bol som uistený, že nebudú žiadne 

problémy s výrubom stromov aj počas vegetačného obdobia. Jedine len treba, treba predložiť 

stavebné povolenie a potom oni pristúpia ešte aj štátnou ochranou prírody a keď, keď dajú 

súhlas, tak je v možnosti aj, aj vo vegetačnom období vyrúbať. Čo ma trošičku zlosti je to, že, 

že pred vegetačným obdobím bolo možné ako len vyrúbať stromov, ktoré nepresahujú, ktorej 

priemer stromov nepresahuje 40 cm. Cirka dajakých 15 stromov ako len tam je takých, ale tie 

stromy neboli odstránené ako len do konca marca. Keďže sa blížia sviatky, tak chcel by som 

všetkým obyvateľom, ako aj vám všetkým čo ste tu v sále a pracovníkom mestského úradu 

a mestských firiem príjemné prežitie veľkonočných sviatkov.  Kellemes Karácsonyi unnepeket 

kívánok minden ... Húsvéti unnepeket, elnézést.. Kellemes Húsvéti unnepeket kívánok 

mindenkinek . Ale ináč tak, tak ubieha ten čas, že nedávno sme mali Vianoce a za chvíľku 

budeme mať zase. Dovidenia. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Tak také oživenie prišlo do sály, ale v pohode ako. Veď aj ja sa tu mýlim 

bežne, keď sme unavení a vyčerpaní, tak mnohokrát teraz uznávam, že asi máte veľmi veľa 

práce. Ale aj to isté hockedy tu urobím chybičku, ale to sa vloudí jak sa to vraví. No ja by som 

vám odpovedal na tú čistinku, čo sa týka na Podrákoši. Technické služby tam urobili úpravy 

pozemku. Podmienkou toho, že oni tam to vybudujú ako firma Lidl, tak je úprava toho terénu. 

Ja si myslím, že na 90% už to máme urobené a ešte nám tam treba oporný múr. V plnej réžii to 

robia technické služby. Tak poprosím pána riaditeľa o vyjadrenie v akom štádiu to je. Už keď 

to budeme mať ten celý pozemok, nech sa páči zatiaľ pripravte sa pán riaditeľ, a keď to bude 

už celkom na 100% tak odovzdáme ten pozemok firme, ktorá to na kľúč potom postaví. Takže 

v akom štádiu máme pozemok pre čistinku.  
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p. riaditeľ PaedDr. Mikuláš Gregor, MPH 

Dobrý deň prajem. Takže pozemok pod Rebekou, kde sa chystá výstavba čistinky bol 

odstránený asfaltový povrch, tak isto bol odstránené pletivo a stĺpy. Všetky tieto veci pracovné 

technické služby zrealizovali. Ďalšia časť nás čaká. Podľa poslednej informácie z tohto týždňa 

ten pozemok by mal byť vyrovnaný, nakoľko má strašne veľkú, takú klesajúcu tendenciu. Čiže 

by malo dôjsť k zarovnaniu a výstavbe oporného múru. Toto by mala byť vlastne časť, ktorú 

by mala zahrnovať, alebo zastrešovať samotné mesto a následne nastupuje firma, ktorá už 

dobuduje vlastne už všetky ostatné veci, čo sa týka tej čistinky.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Aj za prácu. Potom bola tá otázka Komenského. Áno vieme aj o tom ihrisku. 

Samozrejme do budúcna chceme urobiť projektovú dokumentáciu a urobiť tam multifunkčné 

ihrisko. Ja si myslím, že aj tá zóna potrebuje mať také ihrisko detí, kde deti budú v bezpečí, kde 

si môžu hrať, zahrať basketbal, volejbal atď. atď. Potom o ten chodník, ten chodník. Áno je tam 

to klesajúce, dosť je to strmé bude ako mesto budovať tam nový chodník ešte tento rok aj skrz 

toho, že ide sa tam tak isto postaviť jedno detské ihrisko, na ktoré sme získali 50 tisíc euro. 

Takzvaná rodinka. Už je to teraz ináč premenované. Takže aj toto budú súčasťou celého celku, 

že mesto vybuduje ten chodník, ktorý je už roky a roky v takom zlom stave. Takže aj ku tej 

rodinke, aby bol taký prístup občanov a detí, hlavne detí, aby sa tam nezranili. Takže aj to sa 

bude budovať. Cintorín. Áno vegetačné obdobie je momentálne, aby ste si nemysleli, že 

nepracujeme na tom. Pracujeme aj na cintoríne. Teraz sa rieši kanalizácia, ktorá tam zvykne 

vybuchovať, takže riešime aj tento problém, či tam treba dobudovať novú kanalizácia, ktorá ide 

cez obchodnú akadémiu. Čiže zisťujeme, aké sú tam problémy. Dobre? Takže pracujeme aj na 

tom cintoríne. Doplní ma pán zástupca. On chodí do terénu. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem veľmi pekne. Tak čo sa týka cintorínu, trošku poopravím pán poslanec, vegetačný 

pokoj je do 28. februára po novom. Skrátilo sa obdobie. A myslím, že je nezmyselné vyrúbať 

niektoré stromy a ostatné ostanú, nič sa tým nemení. V zákone je uvedené, že spravidla sa rúbe. 

Čiže niekde nie je napísané, že nemôže byť povolenie aj na iné obdobie s tým, že všetkému 

tomuto musí predchádzať povolenie. A ako si správne uviedol dendrologický posudok, na 

ktorom sa pracuje, nakoľko KPM Košice do nás vyžiadal tento posudok. Takže všetko toto sa 

pripravuje. Ako povedal pán primátor, preverujeme aj kanalizáciu, na ktorú sme boli 

upozorňovaný. Boli sme tam osobne tento týždeň aj so zástupcami VVS, kde sme aj so 

samotným projektantom, kde sme preverovali, kade ide toto potrubie, v akom je stave, kam je 

napojené toto potrubie. Zatiaľ nechcem predbiehať, ale vyzerá to celkom pozitívne. Ešte sme 

si vyžiadali od vodárenskej spoločnosti aby nám to kamerou, sondou vlastne preverila, či je to 

tak ako si myslíme. A následne je možné, že nám nič iné nebude potrebné iba vyčistiť danú 

kanalizáciu. Verím, že to tak bude. V prípade, že nie, viac nám do tohto všetkého vnesie svetla 

práve preverenie kamerovým systémom, že kade vedie táto kanalizácia. Ale odkryli sme šachty, 

ktoré sú na či už začiatku pozemku, v strede pozemku, ktoré vedú cez celý cintorín a v podstate 

trasovanie by malo byť také, že je to všetko napojené na Ulici Antona Kissa. Samozrejme 

projektant pracuje na projekte, ale práve preverenie tejto kanalizácie je to, čo musí on tak isto 

zapracovať do tohto projektu a až následne môže prísť územné konanie, stavebné konanie atď. 

Čiže je to v štádiu realizácie a sme takmer v každodennom kontakte aj s projektantom, ktorý 

toto kreslí, aby naozaj všetko bolo ako má byť. A ešte môj príspevok vlastný, kvôli ktorému 

som sa aj prihlásil. Od 01. 03. do 15. 03. prebehlo hlasovanie v participatívnom rozpočte mesta 

Rožňava pre rok 2024, do ktorého bolo zapojených 16 projektov. Týmto sa chcem veľmi pekne 

poďakovať všetkým, ktorí predložili projekty, ale aj tým, ktorí hlasovali. Bolo ich takmer 4 

tisíc. Nakoniec, keďže nie všetky projekty, nie na všetky projekty bola žiadaná maximálna suma 
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3 tisíc eur, tak nakoniec môže byť podporených až 12 projektov. Nie 10 ako sme si pôvodne 

mysleli. Všetky tieto informácie boli zverejnené či už na webe, alebo na sociálnych sieťach 

s tým, že v nasledujúcom období budú oslovený všetci, ktorý uspeli v hlasovaní. Budú s nimi 

uzavreté zmluvy. Takže naozaj ten čas na realizáciu budú mať niekoľko mesiacov a práve 

v tých, v tom období, kedy máme aj dobré počasie, aj dobré poveternostné podmienky na to, 

aby mohli realizovať participatívny rozpočet. A verím, že tak ako minulé 2 ročníky, aj v roku 

2024 budú naozaj zrealizované všetky projekty, ktoré budú podporené. Ďakujem pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne. Ešte niekto do diskusie? Tak keď môžem, tak dovoľme mne zobrať si 

slovo. Samozrejme ako prvé by som taktiež sa chcel poďakovať pánovi zástupcovi, vedúcemu 

participatívneho rozpočtu, za snahu a celému kolektívu, ktorý pracuje na tom, aby tento krásny 

projekt sa mohol uskutočniť v našom meste. Možno teraz budem trošku aj osobnejší, ale dnešný 

deň je pre mňa veľmi vzácny, nakoľko dnešný deň sa oslavuje aj deň učiteľov. Takže 

pozdravujem všetkých učiteľov a chcem sa aj im poďakovať a aj hlavne pani vedúcej odboru 

školstva za jej prácu v školstve, ale všetkým učiteľom, pedagógom, ale samozrejme aj všetkým 

zamestnancom škôl a prajem im všetko dobré, všetko krásne. A keď som povedal, že osobné, 

tak osobné aj s týmto, že aj môj syn má dneska narodeniny a ešte k tomu aj moja manželka má 

meniny. Takže zato je to osobné a o to krajšie. Taktiež podobne prajem všetkým vám ale 

samozrejme aj občanom nášho mesta krásne prežitie veľkonočných sviatkov. Aby dopadli 

dobre, ale žiadne, hlavne pri tých pijatikách pánov hej, aby sa nepozabudli, aby si dávali na 

seba pozor. A fakt ako aby ste si to užili a samozrejme nesmiem zabudnúť na záver všetkým 

mojím kolegom, vedúcim odborom, taktiež riaditeľom príspevkových organizácií, dúfam, že 

nikoho, všetkých po mojej pravici, ľavici, všetkým ľuďom, ktorí ste predo mnou poďakovať sa 

za vašu prácu. Ja si myslím, že mesto ide veľmi v dobrej kondícii. Ešte mnoho prekvapení, ale 

pozitívnych sa dozviete onedlho. Sme podali projekty za vyše 12 miliónov euro. Dúfame, že 

nám to všetko prejde a bez vás to páni poslanci ani nešlo, keby sme nemali, keby som nemal 

vašu podporu. Takže aj vám sa chcem na záver poďakovať, za vašu podporu a za dnešný deň, 

ktorý si myslím, že bol rekordne rýchly. Je 10.33. Tak ako som povedal, že asi dneska 

nepôjdeme na obed, ale na desiatu. Takže som to predpovedal celkom dobre. Takže veľmi 

pekne vám ešte raz všetkým ďakujem. Ešte diskusia je, takže budem musieť potom na záver 

ešte urobiť ten oficiálny záver. Takže ešte pokojne dakto sa môže prihlásiť do diskusie. Nech 

sa páči diskusia. Všetko som povedal? Dobre. Takže uzatváram diskusiu. A ... takže diskusiu 

uzatváram a oficiálne týmto sme program dnešného MZ vyčerpali. Ďakujem vám všetkým za 

pozornosť a prajem vám ešte všetkým príjemný zvyšok dnešného dňa. Majte sa.  
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